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ORG.0012.1.2024 
 

PROTOKÓŁ Nr  54/2024 
 

z wspólnego Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Problemowo-
Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja odbytego w dniu  13 marca 2024 r. 
 
 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1125. 
 
Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 
1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 
2) Wojciech Wojtkowski 
3) Irena Wakuluk 
4) Roman Pawłowski 
 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 
2) Mieczysław Bartosiuk 
3) Aleksander Putko  
4) Grzegorz Wiktoruk 
 
Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 
1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 
2) Jerzy Olesiuk 
3) Tomasz Leoniuk 
4) Zenon Podbielski  
5) Aleksander Dubiński 
6) Anna Jaroszuk 
7) Izabela Marzena Jurczak 
 
/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
1) Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 
2) Pani Maria Szatyłowicz - Skarbnik  
3) Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
4) Pani Katarzyna Kruszewska – pracownik Urzędu Gminy, 
5) Pani Iwona Jadczuk- pracownik Urzędu Gminy, 
6) Pan Marcin Korniluk – Dyrektor Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury. 
 
    Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Zbigniewowi 
Mirosławowi Olesińskiemu  – Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
 
 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 
zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 
 
 Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia 
rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektu  uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji pomnika we 
wsi Siemichocze. 
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Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, aby 
wnioskowane projekt uchwał rozpatrzyć kolejno w punkcie 2 pkt. 16. 
 
 Więcej uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanych zmian nie wniesiono. 
 
 W wyniku jawnego głosowanie 14 za, w obecności 14 członków Komisje podjęły  
o wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad.  
 
 W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 
poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianach. 
 
 W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty 14 głosami za,  
w obecności 14 radnych, w następującym brzmieniu: 
 
Tematem posiedzenia po wprowadzonych zmianach : 
1.  Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

1. Informacja o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2023 
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

2. Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2023. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
Gminę Nurzec-Stacja. 

4. Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających 
azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2023 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Nurcu-Stacji za rok 2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2023 
rok oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 

2.   Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 
1) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
2) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
3) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
4) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
5) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
6) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja  

na lata 2024-2028. 
7) Zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
8) Zmiany uchwały Nr XXXI/337/2023 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 

października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Nurzec-
Stacja dla Parafii Prawosławnej pw. Śww. Kosmy  
i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac budowlano -konserwatorskich wewnątrz 
zabytkowej Cerkwi w Telatyczach. 

9) Uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury  
w Nurcu-Stacji. 

10) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2024 roku. 
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11) Zrządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie Nurzec-Stacja. 
12) Ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja, 
13) Zmiany uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027, 
14) Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 

formie świadczenia pieniężnego – zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028, 

15) Przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej, 
16) Ustalenia lokalizacji pomnika we wsi Siemichocze. 

3.   Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Do punktu 1-go: 
Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 
 
Do punktu 1: 
Informacje o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2023 projekty 
wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski 
– Sekretarz Gminy. 
 
  Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do informacji o wykorzystaniu dotacji udzielonych 
podmiotom realizującym w roku 2023 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy 
Nurzec-Stacja. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały informację o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom 
realizującym w roku 2023 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 
 
Do punktu 2: 
 Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2023 
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 
 
 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji program współpracy Gminy 
Nurzec-Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2023. 
  
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-
Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2023. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 
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Do punktu 3: 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawiała Pani 
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  
 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
Gminę Nurzec-Stacja. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-
Stacja. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 
 

 
Do punktu 4: 

Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 
dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2023 r. przedstawiła Pani Iwona Jadczuk.  
 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do sprawozdania finansowego z realizacji „Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2023 r. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2023 r.  
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 
 
Do punktu 5: 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 2023 rok przedstawiła Pani 
Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 
2023 rok. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
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Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 
2023 rok. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 
 
Do punktu 6: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 
2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2024 rok przedstawiła Pani Elżbieta 
Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Dyskusja: 
 Radny, Pan Tomasz Leoniuk - zapytał, czy program ten trwa przez rok czasu czy dłużej? 

 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Elżbieta Wierchow – 
poinformowała że jest to program roczny. 
 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do sprawozdania z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy 
społecznej na 2024 rok. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2024 rok.  
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 
 
Do punktu 7: 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2023 rok oraz 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow 
– Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 
pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2023 rok 
oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 
9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 
2023 rok oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 
 

Do punktu 2-go: 
Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 
 
Do p. punktu 1-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu  
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
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 Dyskusja.  
 Radna, Irena Wakuluk – zapytała, które to są drogi, można wiedzieć ? 
 
 Skarbnik Gminy, pani Maria Szatyłowicz – poinformowała, że jest to droga do strzelnicy i 
obejmuje kawałek od krzyżówki do mostu. 
 
 Radny, Pan Tomasz Leoniuk- zapytał,  ten parking to będzie wyasfaltowany czy wyłożony 
z kostki?  
 
 Wójt, Pan Piotr Jaszczuk – wyjaśnił, że te inwestycje realizuje powiat, wiem że ma być 
parking ale dokładnych szczegółów nie znam.    
 
 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9. 
 
Do p. punktu 2-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu  
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 
 
Do p. punktu 3-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu  
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11. 
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Do p. punktu 4-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu  
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 12. 
 
Do p. punktu 5-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu  
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 13. 
 
 
Do p. punktu 6-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 
na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 14. 
 
Do p. punktu 7-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. przedstawiła Pani Maria 
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
 Dyskusja. 
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Radna, Pani Irena Wakuluk - zapytała ile teraz wynosi fundusz socjalny? 
 

Skarbnik Gminy, Pani Maria Szatyłowicz - wyjaśniła, że fundusz socjalny z tego co na daną 
chwile pamięta wynosi 2 424 zł. 
 

Radna, Anna Jaroszuk - zapytała w którym miejscu jest ujęta uchwała w sprawie ochrony 
zwierząt? 
 

Skarbnik Gminy, Pani Maria Szatyłowicz - wyjaśniła, że o ochronie zwierząt mamy w 
rozdziale 995 tj. w podatkach - pozostała działalność komunalna. To są wydatki bieżące i ich nie 
widać w budżecie.   
 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2024 r. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  
gminy na 2024 r. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 15. 
 
Do p. punktu 8-go.: 

Projekt zmiany uchwały Nr XXXI/337/2023 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 
października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla 
Parafii Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac budowlano-
konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach. 
 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do zmiany uchwały Nr XXXI/337/2023 Rady Gminy 
Nurzec-Stacja z dnia 24 października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy 
Nurzec-Stacja dla Parafii Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie 
prac budowlano-konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 
Gminy Nurzec-Stacja dla Parafii Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na 
wykonanie prac budowlano-konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach . 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 16. 
 
Do p. punktu 9-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Upowszechniania 
Kultury w Nurcu-Stacji przedstawił Pan Marcin Korniluk - Dyrektor Gminnego Ośrodka 
Upowszechniania Kultury. 
 
 Dyskusja. 

Radny, Jerzy Olesiuk - zapytał czy oprócz wykreślenia tych zapisów dotyczących rady 
gminnej itd. nastąpią istotne zmiany ? 
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  Dyrektor Ośrodka Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji Pan Marcin Korniluk - 
wyjaśnił, że poprzedni statut GOUK w Nurcu-Stacji zostanie anulowany i wprowadzony nowy.  

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
statutu Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego 
Ośrodka Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 17. 
 
 
Do p. punktu 10-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2024 roku przedstawił Pan 
Krzysztof Popławski.  
 

Dyskusja. 
Radna, Irena Wakuluk - zapytała na czym ma polegać zachęta do sterylizacji zwierząt? 

 
Pracownik Urzędu Gminy Pan Krzysztof Popławski - wyjaśnił, że jeżeli zostanie Program 

przyjęty przez Radę Gminy i nie wniesie uwag Wojewoda to będzie możliwość sterylizacji.    
 

Więcej do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Nurzec-Stacja w 2024 roku.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2024 
roku. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 18. 
 
 
Do p. punktu 11-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie 
Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.  
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zarządzenie wyborów 
sołtysów i rad sołeckich w gminie Nurzec-Stacja.  
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W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zarządzenie wyborów sołtysów i rad 
sołeckich w gminie Nurzec-Stacja.  
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 19. 
 
Do p. punktu 12-go: 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczych Straż Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani 
Katarzyna Kruszewska – pracownik Urzędu Gminy. 
 

Dyskusja. 
Radna, Pani Irena Wakuluk- zapytała jaki był błąd w uchwale? 
 
Pracownik Urzędu Gminy Pani Katarzyna Kruszewska - wyjaśniła, że błąd polegał na 

niezastosowaniu zapisu z ustawy tzw. gra słów.     
 

 W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w obecności 15 członków Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników Ochotniczych Straż Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja.  
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 20. 

 
 
Do p. punktu 13-go: 
 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027 przedstawił Pan Krzysztof 
Staniszewski – Sekretarz Gminy.  
 
 Dyskusja.  

Radny, Pan Jerzy Olesiuk - zapytał dlaczego nie można remontować lokalu gdy znajduje się 
w nim lokator? 
 

Sekretarz Gminy Pan Krzysztof Staniszewski - wyjaśnił, że aby przeprowadzić remont 
należy przenieść lokatora do innego lokalu. 
   

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja 
na lata 2023-2027 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 21. 
   
Do p. punktu 14-go.: 
 Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawił Pan Krzysztof 
Staniszewski – Sekretarz Gminy.  
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 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 
na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 
na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 22. 
 
 
Do p. punktu 15: 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej 
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
korzystania z górki saneczkowej. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z 
górki saneczkowej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 23. 
 
 
Do p. punktu 16: 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji pomnika we wsi Siemichocze przedstawił 
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 
pomnika we wsi Siemichocze. 

 
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji pomnika we wsi 
Siemichocze. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 24. 
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Do punktu 3-go: 
 
Sprawy różne i wolne wnioski:  
 

Radny, Jerzy Olesiuk - poruszył kwestię gospodarowania odpadami komunalnymi na ternie 
gminy Nurzec-Stacja. Dotyczyło to przedstawienia problemu jakim jest nie zgłaszanie przez 
mieszkańców gospodarowania odpadami do Urzędu Gminy, a mimo wszystko wystawiania przez 
nich koszy i worków. Czy takie pozycje są ściągane ?  
 

Skarbnik Gminy, Pani Maria Szatyłowicz wyjaśniła, że Urząd Gminy wysyła nakazy zapłat 
do takich mieszańców. A  także zgłasza duże zaległości, których nie jest w stanie sam ściągnąć pod 
działania komornika. Obecnie zaległość w opłatach za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
wynosi 300 tyś. złotych. 
 

Radna, Izabela Marzena Jurczak - zapytała do jakiego czasu są ściągane te zaległości?  
 

Skarbnik Gminy, Pani Maria Szatyłowicz – wyjaśniła, że ściągane są zaległości do 5 lat 
wstecz.  
 
 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 
 
Kinga Drobisz                Zbigniew Mirosław Olesiński 
 

 
 
 
 
 

 


